

**KENYATAAN TENDER TERBUKA (RALAT)**

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **CIDB** atau **PUKONSA** dan mempunyai Kod Bidang/Kelas pendaftaran yang dibenarkan seperti berikut untuk menyertai tawaran ini:

Nombor & Tajuk Tender	Kod Bidang	Harga Dokumen	Taklimat Tender & Lawatan Tapak	Tempat & Tarikh Dokumen Dijual	Tarikh & Waktu Tutup Tender
<p>TENDER TERBUKA SEDIA/AEROPOD/T1/24</p> <p><i>PROPOSED RENOVATION WORKS FOR OFFICE BUILDING AT PHASE 2 AEROPOD COMMERCIAL, JALAN KEPAYAN, KOTA KINABALU, SABAH FOR SABAH ECONOMIC DEVELOPMENT AND INVESTMENT AUTHORITY (SEDIA)</i></p>	<p>Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah</p> <p><b>Dan</b></p> <p>Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)</p> <p><b>Berserta</b></p> <p>Berdaftar dengan CIDB – Perakuan Pendaftaran CIDB</p> <p>Gred: G6, Kategori: B &amp; ME</p> <p>Pengkhususan: B04, B28, M01 &amp; E11</p> <p><b>Atau</b></p> <p>Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)</p> <p><b>Berserta</b></p> <p>Berdaftar dengan PUKONSA</p> <p>Kelas : A</p> <p>Tajuk II (Tajuk Kecil 1 &amp; 9) Tajuk III (Tajuk Kecil 1) Tajuk VII (Tajuk Kecil 1)</p>	RM300.00	<p><b>Tarikh :</b> 8 Februari 2024 (Khamis)</p> <p><b>Jam :</b> <b>11.00 pagi</b></p> <p><b>Tempat Taklimat:</b> Pejabat SEDIA, Tingkat 26, Menara Tun Mustapha Kompleks Ibu Pejabat Yayasan Sabah</p> <p><b>Lawatan Tapak:</b> Phase 2 Aeropod Commercial, Jalan Keapayan, Kota Kinabalu, Sabah</p> <p><b>Lawatan tapak adalah diwajibkan.</b></p>	<p>Dokumen Meja dan Dokumen Tender boleh disemak dan diperolehi semasa waktu pejabat di:</p> <p>Etika Hijau No. 1, Jalan Kuposizon, Off Jalan Nosoob Hungab, 88300 Kota Kinabalu, Sabah, Malaysia</p> <p><b>8 Februari 2024 hingga 29 Februari 2024</b></p>	<p><b>1 Mac 2024</b></p> <p><b>Jumaat</b></p> <p><b>(Jam 12.00 Tengahari)</b></p> <p>*Dokumen Tender yang lewat diterima tidak akan dilayan.</p>

Bayaran Dokumen Tender adalah seperti berikut:

**1) PEMBELIAN SECARA FIZIKAL:**

Dalam bentuk **Wang Pos/Wang Kiriman Pos (Money Order)/Bank Draf** yang ditulis atas nama **“SEDIA-Federal Fund Operation”**

**2) PEMBELIAN SECARA ATAS TALIAN:**

*Bank Transfer* ke nombor akaun SEDIA:  
SEDIA-FEDERAL OPERATIONAL FUND  
Nama Bank: Kuwait Finance House (M) Berhad  
No. Akaun: 009105000672

Hanya PENAMA yang mana namanya dinyatakan di dalam sijil **CIDB** atau **PUKONSA** sahaja yang boleh menghadiri Sesi Taklimat Tender. Wakil syarikat dikehendaki membawa sijil pendaftaran (**ASAL dan satu (1) Salinan**) **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** dan / atau **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dari **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) ATAU PUKONSA**.

Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada syarikat-syarikat atau wakil-wakilnya yang **SAH** sahaja dengan membawa Borang Taklimat Tender dan Lawatan Tapak yang telah dilengkapi berserta **‘SURAT TAULIAH’** untuk wakil syarikat bagi menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Syarikat / Wakil yang hadir untuk mendapatkan Dokumen Tender adalah terhad kepada **SATU (1) ORANG** sahaja.

Dokumen Tender yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dihantar ke **Peti Tawaran Tender dan Sebut Harga, Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi dan Pelaburan Sabah** dan dialamatkan kepada **SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKA TENDER SEDIA, PODIUM MENARA TUN MUSTAPHA, KOMPLEKS IBU PEJABAT YAYASAN SABAH, TELUK LIKAS, 88817 KOTA KINABALU, SABAH** pada atau sebelum jam **12:00 Tengahari** pada **1 Mac 2024**.

Sebarang pertanyaan mengenai urusan tender boleh dibuat dengan menghubungi En. Clement Lee / Cik Michelle Lam (Etika Hijau) di talian 088-732921 atau emel [etikahijau@gmail.com](mailto:etikahijau@gmail.com).